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PROTOKÓŁ 

z narady roboczej Sołtysów 
i Przewodniczących Osiedli w dniu 18.07.2024r. 

 
 

   W naradzie uczestniczyli: 
- Pan Mariusz Prawda – Burmistrz Gminy Kozienice, 
- Pan Igor Czerwiński – Z-ca Burmistrza ds. technicznych, 
- Pani Sylwia Wąsik – Sekretarz Gminy Kozienice, 
- Sołtysi i Przewodniczący Osiedli, 
- Przedstawiciele Komendy Powiatowej Policji w Kozienicach. 
 
  Program narady: 

1. Informacja o  funduszu sołeckim na  2025r. 
2. Omówienie wniosków z zebrań z mieszkańcami. 
3. Wolne wnioski i informacje. 

 
Zebrani otrzymali: 

 Informację o wysokości środków z Funduszu Sołeckiego przypadających na dane 
sołectwa. 

 Wnioski z zebrań 06.2024 r. 
 Pismo dotyczące konsultacji z mieszkańcami ws. komunikacji podmiejskiej. 

 
Narada rozpoczęła się od uczczenia minutą ciszy pamięci wieloletniego 

przewodniczącego rady powiatu kozienickiego zmarłego Włodzimierza Stysiaka. 
Następnie Burmistrz Gminy Kozienice Pan Mariusz Prawda przywitał wszystkich 

zgromadzonych i pogratulował sołtysom i Przewodniczącym Osiedli wygrania wyborów na 
kolejne 5 lat kadencji. Burmistrz podkreślił, że jest to duża satysfakcja, ale także zobowiązanie 
w zaspakajaniu potrzeb mieszkańców. Wszyscy sołtysi otrzymali listy gratulacyjne z rąk 
Burmistrza Pana Mariusza Prawdy i jego zastępcy ds. tech. Pana Igora Czerwińskiego.  

Dalszy ciąg spotkania poprowadziła Pani Sekretarz Sylwia Wąsik. 
Ad.1/ Informacje o  funduszu sołeckim w 2025r. 
 W tym roku łączna kwota Funduszu Sołeckiego dla sołectw na realizacje przedsięwzięć 
w 2025  roku to 1 315 089,86 zł. Każdy z sołtysów otrzymał informacje o wysokości środków 
przypadających na dane sołectwo. Zebrania na których sołtysi ustalą podział pieniędzy na  
poszczególne zadania muszą się odbyć do 30.09.2024 r. Wszystkie druki niezbędne to  
przeprowadzenia zebrania są dostępne na stronie internetowej bip.kozienice.pl w zakładce 
„Jednostki pomocnicze”.  
Ad.2/ Omówienie wniosków z zebrań z mieszkańcami. 
 W czerwcu 2024 r. odbyły się zebrania w sołectwach i na osiedlach Gminy Kozienice, na 
których mieszkańcy zgłosili 268 wniosków w tym 119 w sołectwach i 149 w mieście. Wszystkie 
wnioski zostaną przekazane do dyrektorów wydziałów do realizacji. Będą również dostępne na 
stronie internetowej bip.kozienice.pl. 
Ad. 3/ Wolne wnioski i informacje. 
Sołtys wsi Ryczywół Pan Leszek Matuszewski, zawnioskował o: 

– wycięcie krzewów na ul. Browarnej przed tablicą ogłoszeń, 
– wycięcie krzewów na ul Przyłęk na zakręcie, 
– 3 wywrotki kejsu do wyrównania drogi na zatoce przystankowej, 
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– kontrolę prędkości samochodów ciężarowych przejeżdżających drogą krajową przez 
Ryczywół, 

– wyrównanie drogi gruntowej prowadzącej do Wisły po żniwach – we wrześniu  
Przewodniczący Osiedla nr 5 Pani Ilona Maciąg, zawnioskowała o: 

– wycięcie drzewa przy PSP Nr 4 w kierunku kładki, 
Sołtys wsi Aleksandrówka Pan Grzegorz Kurek, zawnioskował o: 

– montaż stojaka na rowery przy budynku CUS, 
– lustro przy ul. Spacerowej, 

Sołtys wsi Wola Chodkowska Pan Artur Kobus, zawnioskował o: 
– przycięcie drzew na skrzyżowaniu drogi powiatowej z droga gminną na Łaszówkę na 

wysokości posesji nr 25, 
Przewodniczący Osiedla nr 4 Pan Arkadiusz Molenda - zgłoszone wnioski i zapytania: 

– nadal nie naprawiono ubytków, uszkodzeń na ulicach osiedla po sezonie zimowym — 
pomimo wielokrotnego zgłaszania przez kilka miesięcy takiej potrzeby i wskazywania 
miejsc do naprawy nawierzchni (m.in. ulica Wójcików, ul. Przemysłowa, ul Hamernicka 
i przy rondzie Hamernicka — Nowy Świat). Czy i kiedy będzie nawierzchnia 
naprawiona? Za kilka dni rozpoczną się prace na ulicy Lubelskiej i większość ruchu 
samochodowego przeniesie się na ulicę Przemysłową oraz Wójcików a także na ulice 
osiedlowe. 

– w związku z planowanym rozpoczęciem robót drogowych na ulicy Lubelskiej jaki jest 
plan zorganizowania objazdów oraz zapewnienia możliwie płynnego ruchu w mieście. 
Czy planowane jest przekierowanie części ruchu samochodowego na drodze 48 i 738 
przez Bąkowiec i Garbatkę oraz przy stawach na Śmietanki? 

– nie rozwiązany a wielokrotnie zgłaszany pozostaje problem plakatowania, 
umieszczania ogłoszeń na infrastrukturze drogowej (głównie na słupach oświetlenia 
ulicznego) czy UM nie może ograniczyć tego procederu poprzez systematyczne i 
konsekwentne działania? 

– na jakim etapie jest sprawa wykonania zatoki postojowej na ulicy Nowy Świat w okolicy 
skweru Hamernicka — Nowy Świat. W tej sprawie za poprzedniego burmistrza zebrała 
się komisja która uznała wniosek za zasadny ze względu na poprawę bezpieczeństwa 
oraz płynności ruchu na tym odcinku, zostały skierowane propozycje na piśmie do UM, 
jest zgoda SM na użyczenie terenu, 

– co w sprawie uszkodzeń nawierzchni na odcinku ulicy Waryńskiego od Kościuszki do  
ul. Krzywej. Czy nawierzchnia będzie naprawiona? Jakie są ustalenia? 

– czy jest możliwość wykonania tymczasowego ogrodzenia niezamieszkałej posesji  przy  
ul.  Hamernickiej.  Zabezpieczono  okna  i  drzwi  budynku i poprawiono ogrodzenie 
od strony ulicy Hamernickiej jednak reszta posesji je5t nie ogrodzona (płot jest zniszczony  
i nie stanowi przeszkody do wchodzenia osobom postronnym na teren działki). 
Niezabezpieczenie pustostanu może grozić zaprószeniem ognia, podpaleniem przez 
osoby które tam wchodzą, przebywają, nocują. Wskazane by było także zwrócenie 
większej uwagi na ten teren przez Policję 

– jakie są wyniki pomiarów poziomów pól elektromagnetycznych w środowisku,  
w otoczeniu instalacji radiokomunikacyjnych przeprowadzonych przez Labolatorium 
Badań środowiskowych NetWorks Sp. z o. o na terenie miasta (chodzi o pomiary pól 
elektromagnetycznych w okolicach masztów telefonii komórkowej). Czy takie kontrole 
nie powinny być kontrolami niezapowiadanymi — o powyższych kontrolach i ich 
terminach firmy telekomunikacyjne korzystające z masztów na których mają nadajniki 
być poinformowane. 

Gmina Kozienice przystąpiła do opracowania dokumentu pn. „Ankieta ubóstwa 
energetycznego w Gminie Kozienice” proszę poinformować mieszkańców: 
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– jakie koszty poniosła Gmina Kozienice w związku z przeprowadzeniem tej ankiety, 
– ile osób było uprawnionych do wypełnienia ankiety a ile ja wypełniło. Czy ankieta jest 

miarodajna – czy to zwykłe zmarnowanie środków publicznych bo nie miało to realnego 
wpływu na opracowanie kryteriów bonu energetycznego który wchodzi od 1 sierpnia 
2024 roku. Wszystkie potrzebne dane są dostępne w US, ZUS, poprzez Spis Powszechny 
oraz poprzez ewidencje źródeł ogrzewania gospodarstw domowych) 

– czy Gmina Kozienice była zobligowana do przeprowadzania takiego badania i co jeżeli 
by tego nie zrobiła (w mojej ocenie aby stwierdzić czy użytkownik mieszkania, domu 
(gospodarstwa domowego) będzie miał problem z zapewnieniem wystarczającego 
poziomu ciepła, chłodu i energii do zasilania urządzeń wystarczyłoby porównać i 
przeliczyć koszty które do tej pory ponosił przy danych zarobkach do wzrostu kosztów 
przy obecnych zarobkach. A swoja drogą to koszty energii są sztucznie zawyżane 
poprzez haracz który jest płacony w postaci podatków m.in. od emisji CO2 – więc 
problem został sztucznie stworzony odgórnie i teraz UE, rząd, samorząd nieudolnie, 
niewydolnie, drogo i w sposób niesprawiedliwy udaje że walczy z problemem który 
sami stworzyli). 

– jaki jest stan finansów Gminy Kozienice – czy brakuje pieniędzy, jeżeli tak to ile, jaka jest 
przyczyna i kto za to odpowiada i czy mogą/będą wyciągnięte jakieś konsekwencje? Co 
wykazał zewnętrzny audyt finansowy w postaci kontroli Regionalnej Izby 
Obrachunkowej? Jak Pan Burmistrz zamierza zniwelować ten niedobór środków  - 
poprzez podwyżki, zaciągnięcie pożyczki, wprowadzenie oszczędności, poprawy 
efektywności – proszę o podanie  konkretnych odpowiedzi, 

– prośba o przycięcie żywopłotu przy rondzie ul. Hamernicka – ul. Nowy Świat. Żywopłot 
nie podcinany utrudnia widoczność, zwłaszcza nie widać małych dzieci zbliżających się 
do przejścia dla pieszych. 

Sołtys wsi Śmietanki Pani Małgorzata Seroka, zawnioskowała o:   
– ocenę stanu drzewostanu, 

Sołtys wsi Przewóz Pani Mariola Lipiec, zawnioskowała o: 
– przycięcie drzew w kierunku Cudowa ul. Wiślana,  

Sołtys wsi Opatkowice Pani Maria Maraszkiewicz, zawnioskowała o: 
– zamontowanie kosza na placu zabaw, 

Sołtys wsi Psary Pani Barbara Tęcza, zawnioskowała o:    
– wykoszeni poboczy i usunięcie zakrzaczeń w kierunku placu zabaw, 

Sołtys wsi Chinów Pan Zdzisław Gregorczyk, zawnioskował o: 
– zakupienie flag dla sołectw, 

Sołtys wsi Kępa Wólczyńska Pani Renata Telbusiewicz, zawnioskowała o: 
– wykoszenie poboczy, 
– podcięcie drzew przy drogach, 

Sołtys wsi Holendry Kuźmińskie Pani Henryka Kowalczyk, zawnioskowała o: 
– przycięcie drzew (orzechy) w Piotrkowicach przy skręcie na Holendry Kuźmińskie, 

Sołtys wsi Janów Pan Stanisław Bielas, zawnioskował o: 
– wykoszenie trawy przy zakładzie, 

 
           Na zakończenie narady Pani Sylwia Wąsik podziękowała zebranym za przybycie 
informując jednocześnie, że wnioski zostaną przekazane merytorycznym dyrektorom, którzy 
dokładnie im się przyjrzą, oszacują możliwości realizacji bądź przekażą właściwym adresatom. 
 

Na tym protokół zakończono. 
Protokołowała: 
Magdalena Kowalska                                                  


